

大新聯合航空 World 萬事達卡

聯合航空來回機票大抽獎推廣之結果公佈

大新聯合航空 World 萬事達卡「聯合航空來回機票大抽獎」推廣已圓滿結束並已抽出兩名得獎者！抽獎推廣之每名得獎者可獲 2 張由香港至胡志明市或曼谷來回經濟艙機票。得獎者名單如下：

得獎者姓名
DI Q*****
LAU H*** F***

大新銀行有限公司（「本行」）已經將獎品換領信郵寄予以上得獎者。如有查詢，請致電本行客戶服務熱線 2828 8168。

大新銀行有限公司

2025 年 11 月

須受有關條款及細則約束。

借定唔借？還得到先好借！

本文提及的服務 / 產品並不是以歐盟的人士為目標。

Result Announcement of Dah Sing United MileagePlus World Mastercard
United Airlines Round Trip Flight Ticket Lucky Draw Promotion

Dah Sing United MileagePlus World Mastercard "United Airlines Round Trip Flight Ticket Lucky Draw" Promotion has successfully concluded. Two winners have been drawn and each winner will be entitled to 2 Round Trip Economy Class Tickets from Hong Kong to Ho Chi Minh City or Bangkok. Please see the winner list below:

Winner's Name
DI Q*****
LAU H*** F***

A prize redemption letter has been sent to the above winners by mail. For enquiries, please contact our Customer Service Hotline at 2828 8168.

Dah Sing Bank, Limited

Nov 2025

Subject to relevant terms and conditions.

To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!

The service(s) / product(s) mentioned herein is / are not targeted at customers in the EU.